
Protokół nr 22/2016 

posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 21 czerwca 2016r. w godz. 15
30

- 16 
10 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                    

1. Zdzisław Koncewicz   – przewodniczący Komis                                                                       

2. Wojciech Pająk          – wiceprzewodniczący Komisji                                                                          

3. Tadeusz Czerwiecki 

4. Zbysław Wojciech Grajek                                                                                                     

5. Sławomir Jan Szeszko                                                                              

6. Piotr Wasiukow       

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                   

                                                                                                               
1. Małgorzata Włoskowska   – naczelnik Wydz. AGP                                                                    

2. Justyna Wołągiewicz   – kierownik referatu Urbanistyki                                                                     

3. Radosław Wysocki  – naczelnik Wydz. GR                                                                                   
4. Monika Podziewska    – naczelnik Wydz. FB 
5. Jerzy Gałązka   – naczelnik Wydz. OSGK         

6. Tomasz Drejer   – Dyrektor ZDIZ 

7. Romuald Koleśnik    – pracownik PGO 

8. Eugeniusz D. Przybysz   – Prezes PGK 

9. Henryk Grabowski    – Dyrektor WORD 

10. Krzysztof Budziński         – Główny Księgowy PGO 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Zapytał  

o uwagi do porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 21/2016 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 17 maja 2016 r.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

wydzierżawienie na okres 30 lat nieruchomości gruntowych położonych w Suwałkach 

przy ul. Krasickiego. 

3. Informacja z działalności ,,Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami w Suwałkach”          

Sp. z o. o za rok 2015. 

4. Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w 2015 

roku. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia drogi nr 101393 B 

Leśniczówka Białorogi w Suwałkach kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej               

z użytkowania jako drogi publicznej. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego północnej części rejonu ulicy 

Franciszkańskiej  w Suwałkach. 



7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicami Mariana Buczka, Leśną                                 

i Poznańska w Suwałkach.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. 

9. Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży działek stanowiących własność 

Miasta Suwałk. 

10. Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży działek stanowiących własność 

Miasta Suwałk. 

11. Zadania priorytetowe w zakresie ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa 

przyrodniczego. 

12. Wolne wnioskii. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 21/2016 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 17 maja 2016 r.  

                                                                                                                                                        

Zdzisław Koncewicz poinformował, że do protokołu 21/2016 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty. 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

wydzierżawienie na okres 30 lat nieruchomości gruntowych położonych w Suwałkach 

przy ul. Krasickiego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Głos zabrał H. Grabowski poinformował, iż wyrażona została zgoda przez prezydenta miasta 

na bezprzetargowe wydzierżawienie na rzecz Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego                   

w Suwałkach nieruchomości przy ul. Krasickiego z przeznaczeniem pod budowę Ośrodka 

Doskonalenia Techniki Jazdy wraz z torem szkoleniowym i płytą poślizgową z infrastrukturą.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na bezprzetargowe wydzierżawienie na okres 30 lat nieruchomości gruntowych położonych               

w Suwałkach przy ul. Krasickiego. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Informacja z działalności ,,Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami w Suwałkach”          

Sp. z o. o za rok 2015. 

Informacja stanowi  załącznik nr 4 do protokołu.  

 



T. Czerwiecki wskazał błąd w zapisie liczbowym w pkt. 1.2. 

W. Pająk zapytał o podsumowanie ze str. 13, na czym polega wzrost odzysku surowców 

wtórnych. R. Koleśnik  odpowiedział, iż spowodowane  jest to dokładniejszą selekcją odpadów 

komunalnych jak również  dzięki  uruchomieniu nowej linii selektywnego sortowania odpadów. 

S. Szeszko zapytał o nową nieckę do składowania odpadów, odpowiedział R. Koleśnik, że nowa 

niecka ma posłużyć  na więcej lat niż dotychczasowa. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację z działalności ,,Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Odpadami w Suwałkach” Sp. z o. o za rok 2015. 

 

Ad pkt. 4 

Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w 2015 

roku. 

Informacja stanowi  załącznik nr 5 do protokołu.  

 

T. Czerwiecki zapytał czy  PGK próbowało  startować w przetargach w okolicznych gminach 

na wywóz odpad komunalnych. D. Przybysz odpowiedział, iż Spółka nie startowała                              

w przetargach ponieważ na ten moment  nie dysponowała taką ilością taboru niezbędnego do 

takiej pracy. 

W. Pająk zapytał o wynik finansowy dot. Zakładu Komunikacji Miejskiej, jak zostanie 

naprawiona sytuacja. D. Przybysz omówił umowę, w której są podane zasady  finansowania 

przez Miasto komunikacji miejskiej. Zostało zmniejszone zatrudnienie w zakładzie komunikacji. 

Przedstawił i zreferował działalność przedsiębiorstwa a mianowicie przyłączenie do Spółki 

Targowiska Miejskiego, co w rezultacie przyniosło szereg korzyści.  

S. Szeszko zapytał o stan taboru komunikacji miejskiej. D. Przybysz odpowiedział, autobusy 

komunikacji miejskiej zakupione są z projektów unijnych w 2009 roku. Poinformował, iż 

kolejno trzeba będzie wymieniać autobusy, firma będzie ubiegała się o pieniądze unijne                     

z projektów.  

W. Pająk zapytał o stację paliw, D. Przybysz odpowiedział, iż stacja paliw obsługuje nie tylko 

mieszkańców miasta  ale również tabor Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w 2015 roku. 

 

Ad pkt. 5                                                                                                                                       

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia drogi nr 101393 B Leśniczówka 

Białorogi w Suwałkach kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania 

jako drogi publicznej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

T. Drejer poinformował, iż prezydent miasta zaopiniował pozytywnie pozbawienie ww. drogi 

kategorii drogi gminnej, poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako drogi publicznej. 

Nadmienił, iż do tego obszaru nie ma obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. Zgodnie ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Suwałk funkcję dominującą na tym terenie pełni las. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 



Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi 

nr 101393 B Leśniczówka Białorogi w Suwałkach kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie 

jej z użytkowania jako drogi publicznej. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego północnej części rejonu ulicy Franciszkańskiej  

w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

M. Włoskowska omówiła przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Przedstawiła cele planu: zmiana funkcji terenów z zabudowy jednorodzinnej                 

i rolnej na wielorodzinną, ustalenie przeznaczenia terenów oraz określenie zasad ich 

zagospodarowania, określenie zasad zabudowy, ustalenie zasad i sposobu skomunikowania 

terenów wyznaczonych w planie, stworzenia podstawy prawnej do podejmowania i realizacji 

działań inwestycyjnych. Plan ten będzie kontynuacją dotychczasowych opracowań 

planistycznych i zgodny będzie z rozwiązaniami przewidywanymi w Studium uwarunkowań           

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk.                                                           

S. Szeszko  zapytał o szerokość  miejsc  parkingowych, czy można je zwiększyć. M. Włoskowska 

przedstawiła  przepis mówiący o szerokości miejsca parkingowego.   

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego północnej części rejonu 

ulicy Franciszkańskiej w Suwałkach. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicami Mariana Buczka, Leśną                                 

i Poznańska w Suwałkach.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  



M. Włoskowska zreferowała niniejszy projekt. Przystąpienie do opracowania planu zostało 

wywołane wnioskiem p. J. Bylaka, któremu ustalenie obowiązującego planu nie dawały 

możliwości realizacji na własnym terenie działalności. Ustalenia projektu planu są zgodne ze 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicami Mariana Buczka, 

Leśną i Poznańska w Suwałkach.  

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

R. Wysocki  przedstawił projekt ww. uchwały. Poinformował, iż został powołany zespół  do 

opracowywania propozycji nazw ulic, placów i rond w Suwałkach. W ramach działalności tego 

zespołu zostały zaproponowane trzy nazwy ulic: „Podpułkownika Jerzego Dąbrowskiego”, 

„Pułkownika Adama Ignacego Koca” i  „Generała Mieczysława Mackiewicza”. 

T. Czerwiecki zaproponował  właściwszą nazwę jednej z ulic „Podpułkownika Jerzego 

Dąbrowskiego Łopaszki”. R. Wysocki odpowiedział, iż tą sprawę omawiał ww. zespół, który 

zaopiniował aby nazwy były krótkie i aby ich długie nazwy  nie komplikowały życia 

mieszkańcom miasta. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazw 

ulicom. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży działek stanowiących własność 

Miasta Suwałk. 

Wniosek stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Zdzisław Koncewicz poddał  pod głosowanie sprzedaż następujących  działek:  



1. nr 30328/2 o powierzchni 0,0828 ha, położona w Suwałkach przy ul. Kołłątaja  – 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego ograniczonego na cele zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej wolnostojącej; 

2. nr 30328/3 o powierzchni 0,0827 ha, położona w Suwałkach przy ul. Kołłątaja  – 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego ograniczonego na cele zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej wolnostojącej; 

3. nr 11389/44, 11389/46, 11389/35, 11389/48 o łącznej powierzchni 0,0587 ha, 

położonej w Suwałkach przy ul. Mickiewicza – sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej na polepszenie warunków zagospodarowania działek przyległych 

nr 11389/32, 11389/29, 11389/36, 11389/37. 

 

Głosowanie nad projektem wniosku:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży 

działek stanowiących własność Miasta Suwałk. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży działek stanowiących własność 

Miasta Suwałk. 

Wniosek stanowi załącznik nr 16  do protokołu.  

Zdzisław Koncewicz poddał  pod głosowanie sprzedaż następującej działki:  

 

1. nr 23924/2 o pow. 0,0022 ha, 23926/2 o pow. 0,1129 ha, 23927/3 o pow. 0,0662 ha 

oraz 23930 o pow. 0,4155 ha, położone w Suwałkach przy ul. Wyszyńskiego                      

i Chopina – zbycie w drodze zamiany na działki 25719/5, 25719/7, 25719/9, 

25719/11, 23925/1, 23929/1 o łącznej powierzchni 0,1346 ha położone w Suwałkach 

przy ul. Wyszyńskiego i Chopina. 
 

Głosowanie nad projektem wniosku:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży 

działki stanowiącej  własność Miasta Suwałk. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Zadania priorytetowe w zakresie ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa 

przyrodniczego – stanowi załącznik nr 18  do protokołu. 

 

 

 

 



Ad pkt. 12 

Wolne wnioski.  

Przewodniczący przedstawił pismo, które wpłynęło do wiadomości  Rady Miejskiej                           

w Suwałkach od K. Wasilewskiego, Moniki Januszkiewicz i Henryki Wasilewskiej, dotyczące 

planowania i zagospodarowania przestrzennego – pismo stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

M. Włoskowska poinformowała, iż ww. pismo – są to uwagi do wyłożonego planu 

zagospodarowania przestrzennego.  

 

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

  

                           Przewodniczący 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

Zdzisław Koncewicz 

 

        Protokół sporządziła: 

           Elżbieta Polańska 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 

 

 


